
Møte i Hølonda menighetsråd i Hølonda kirke 080424 kl. 1800. 

Disse møtte: Bård Egil Alstad, Anita Hammerås, Kristin Antonsen, Marie Kulbrandstad, 
Roald Syrstad, Jostein Jarl Sunnset, Jørund Grønli, Inger Høgsteggen Bakken, Tarjei 
Løvik, Vegar Godø Slørdal og Are Åmot. 

 

Are Åmot og Anita Hammerås var kun med på befaring rundt kirkegården og inne i kirka. 
Vegar Godø Slørdal var i tillegg med på deler av sakslista etter befaringa.  

 

Vi gikk en runde rundt på kirkegården. 

Plassering av minnelund. Are viser oss forslag på plassering. Ytterst til venstre mot 
Langåsvatnet.  Enighet om at det var en fin plassering.  

Dagens redskapsbod, plassering av ny redskapsbod. Et forslag er utvidelse av dagens 
redskapshus ved å bygge på en garasje på kortsida ved nåværende garasje. Det er i dag 
to toalett i huset, de to kan gjøres om til et handicap-toalett med inngang fra den andre 
langsida. Nåværende gang blir da frigjort og tatt med til Are sitt kontor.  

Kirkemurer -steinutfall. Påbygg av dagens redskapsbod krever endring av kirkemuren ved 
redskapshuset. Må tas ut en del  av muren og endre veien inn til kirkegården på 
nordsida.  

Kaffe og tekake  ble servert av Roald og noen var på omvisning på loftet over 
prestesakresti. Det ligger en del gamle bøker der. Bård Egil har vært med Randi Vik og 
sett, og det må sjekkes hva som skal gjøres med det som er oppbevart der. 

 

Ord for dagen ved Tarjei Løvik. Svært fornøyd med gudstjenesten på Jårakjølen 
påskeaften. En vielse, godt besøkt, fint vær og veldig godt gjennomført arrangement.  

Sak 19/24: Godkjenning av innkalling og saksliste: Godkjent med følgende merknad: 
Flere hadde ikke fått innkallingen eller ikke fått opp sakslista. Ved senere innkallinger 
sendes mail med vedlegg.  

Sak 20/24: Godkjenning av referat fra møte den 050324.  Referatet er godkjent med 
følgende merknader: Under sak 17/24: Skal stå at det ikke er automatikk at det dekkes 
av trosopplæring. Under sak 18/24: Kateket heter Eirik, ikke Erik som det står.  

Sak 21/24: Julekonsert. Bård Egil kommer med forslag om julekonsert i kirka før jul-2024. 
Ønske om en kjent artist/musiker og det koster penger. Kan være en stor risiko å ta. Det 
er plass til 250 stk. i kirka. Men en billettpris på 300 kroner vil det gi en max. inntekt på 
75000 kroner. Forslag på å sende søknad til Ola Løkbakks fond om garanti for et evt. 



underskudd som menighetsrådet ikke har økonomi til å dekke. Inger sender søknad før 
fristen 140424. 

Sak 22/24: Helg i bygda Hølonda. Det bør sendes til alle husstander i post slik som det er 
gjort tidligere med Helg i bygda. Inger har sendt søknad til Ola Løkbakks fond om 
dekning av porto til utsendelse. Det blir en mal som vil bli benyttet framover. 1.side bilde 
av kirka som er ordnet. 2.side er Tarjeis side. 3.side er Vegars side og siste sida er 
menighetsrådets side. I tillegg slekters gang, gudstjenesteliste, konfirmantpresentasjon 
og andre aktuelle saker. Vegar sier at kirkekontoret ønsker å bistå. Bård Egil har ansvaret 
fra Hølonda menighetsråd. 

Vegar informerer om at det blir et møte på kirkekontoret 250424 kl. 1800 der alle 
menighetsråd i kommunen er invitert med ønske om at 2 deltar fra hvert menighetsråd. 
Tema blir å se på mulighetene for å fortsette driften av Helg i bygda.  Bård Egil og Inger 
møter fra Hølonda menighetsråd. 

Sak 23/24: Gudstjenesteplan høsten-2024. Gikk gjennom det som var klart. Tas på neste 
møte. Roald sender invitasjon til 50-års konfirmanter til gudstjenesten 250824. 
Menighetsrådet arrangeres ikke fest for 50-års konfirmantene i etterkant av 
gudstjenesten. 

Sak 24/24: Aktivitetsdag for konfirmanter. På planlagt aktivitetsdag har konfirmantene 
jobbuke, og kommer seg derfor ikke til Skyttarhuset. Ny dato blir 160424. Det ble sjekket 
med skytterlaget under møtet slik at banen er klar til bruk den 160424. 

Sak 25/24: Møteplan. Neste møte blir ved Eid skole 300424 kl. 1800. Rom er booket. 
Kristin tar med kaffe og noe å bite i. Sommeravslutning i hytta til Bård Egil ved Svorksjøen 
200624 kl. 1800. Kommer tilbake med servering her.  

Evt. Inger har sendt søknad til Ola Løkbakks fond om støtte til kirkekaffe ved flere 
gudstjenester.  

Tips til kirkevertene hvis det er flere barn i kirka ved dåp, det er bøker og tegnesaker som 
kan benyttes.  

 

Møtet slutt kl. 2100. 

 

Inger Høgsteggen Bakken 

sekretær 


